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Lotta Rosenström   Karin Rask 

Ordförande    Justerare 

 

Närvarande: 

Lotta Rosenström                                

Stig-Joeran Samuelsson 

Axel Otten 

 

                    

Margareta Jonsson                              

Karin Rask 

Mikael Erdefelt 

Anette Rosing   

 

Frånvarande: 

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare 

Nicoletta Zoannos, verksamhetscontroller ÄOFS 

Linda Bertilsdotter, bitr enhetschef best enh funktionsnedsättning 

Andreas Thorstensson, avdelningschef ÄOFS 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Presentationsrunda 

De närvarande presenterar sig. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns.  
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§4 Val av justerare 

 Karin Rask väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

§5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§6 Information från förvaltningen 

Nicoletta informerar om förvaltningens arbete med tertialrapport 

2. Resultatet för daglig verksamhet har kommit, verksamheterna i 

egen regi uppvisar bra siffror. Nicoletta kommer att redovisa 

resultatet på septembermötet. 

 

 Den workshop som är planerad med rådet den 19 oktober 

kommer att bli lite annorlunda i år eftersom det är valår, bland 

annat så kommer kommunens budget att komma först i 

november. Nicoletta föreslår att workshopen äger rum på 

oktobersammanträdet som vanligt och att man utgår från stadens 

program för delaktighet.  

 

En gruppbostad på Sätra Torg kommer att stå färdig kvartal 1 

2019. Förvaltningen kommer att företa besök på 

byggarbetsplatsen under hösten för att se att bygget fortlöper 

enligt plan. Nicoletta önskar att någon eller några från rådet följer 

med och tittar. 

 

Linda berättar att hon är ny biträdande enhetschef på 

beställarenheten funktionsnedsättning. Hon började i juni och 

efterträder Maria Cerci, som gått vidare till ny tjänst på IVO. Det 

är många nyanställda handläggare på enheten, många är 

dessutom nyutexaminerade. I höst kommer enheten att fokusera 

på kompetenshöjning i och med att Barnkonventionen blir svensk 

lag. Linda berättar om hur enheten arbetar med att förbereda sin 

målgrupp på de frågor som kommer att komma på ett möte med 

handläggare, både genom framtagande av brevmallar och korta 

informationsfilmer. Lotta betonar behovet av utbildning i språklig 

kommunikation med människor med kognitiv 

funktionsnedsättning. 

 

Andreas informerar  om Nya Byvikens LSS-bostad, som ska 

läggas ned. De allra flesta boende har flyttat nu, flertalet till 

boenden i egen regi. Vad gäller språkprojektet så är deltagarna nu 

inne på termin tre, som är den sista terminen. Den som behöver 

mer stöd utöver detta kommer att erbjudas det. Slutrapporten 
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kring språkprojektet kommer att kunna presenteras på rådets 

septembermöte. 

 

Förvaltningen har uppmärksammat att personalen även är i behov 

av ett kunskapslyft inom IT, detta mot bakgrund av att 

förvaltningens arbetsredskap blir mer och mer digitala. Charles 

Smalldridge Virgo kommer att vara projektledare för detta.  

 

Projektet Skärholmen röstar! går in i sin slutfas. Rådet bjuder in 

Charles kommer till september månads sammanträde för att 

redovisa hur projektet fallit ut. Lotta frågar om förvaltningen 

meddelat de personer som är i behov av ledsagarservice att det 

har möjlighet att få hjälp till vallokaler. Linda svarar att 

beställarenheten skickat ut ett informationsbrev om detta. 

 

§7 Särskilda frågor till detta möte 

 Valet 2018, besiktning av vallokaler. 

Axel redovisar resultatet av rådets arbete. Rådets rapport 

biläggs detta protokoll, bilaga 1. Rapporten är inskickad 

till Valnämnden. 

 Förberedelse inför workshop ang. verksamhetsplan. 

Se under § 6. Rådet kommer att ha ett extra möte i början 

av oktober för att förbereda detta. 

 Ny servicebostad enligt LSS på Vita Liljans väg. 

Karin har granskat ritningarna till servicebostaden och 

Menar att handikapparkeringsplatsen ligger vid sidan om 

huset vilket innebär lång väg att gå för en rörelsehindrad. 

I övrigt har rådet inget att anmärka förutom att det är lite 

synd att byggnaderna sprängs in i en park samt att 

parkeringsplatserna utgår från Stockholms Stads 

innerstadsnorm och är snålt tilltagna för boende i 

Skärholmen, där det är större avstånd till kollektivtrafik.  

 Balanslistan. 

Rådet har tagit fram ett internt arbetsdokument, en 

balanslista, för att få ett mer strategiskt arbetssätt. Rådet 

går igenom balanslistan och uppdaterar den.   

 

§8 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter. 

 

§9 Skrivelser och rapporter 

Inga skrivelser eller rapporter har inkommit till rådet. 

 

§10 Inkommande post  
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Ingen post har inkommit till rådet. 

 

 

§ 11 Punkter till nästa möte 

 Valet 2018 : Elin Lager och Charles Smalldridge Virgo 

bjuds in för att berätta hur arbetet fortlöpt. 

 Redovisning språkrapport och tertialrapport. Nicoletta 

Zoannos inbjuds. 

 Workshop med förvaltningen. 

 Balanslistan. 

 

§12 Övriga frågor 

Ordförande Lotta Rosenström kommer att vara frånvarande av 

och till under hösten. Ordförandeskapet kommer att fördelas 

enligt nedan: 

Septembe: Karin Rask 

Oktober: Margareta Jonsson 

November: Axel Otten 

December: Stig-Joeran 

 

Den 4 oktober kl 10.00-13.00 kommer rådet att hålla ett extra 

möte för att förbereda workshopen med förvaltningen. Maria ges 

i uppdrag att boka lokal och tolkar. 

 

§13 Mötets avslutande 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

 

Maria Nilsson 

Protokollet godkänns och justeras 2018-08-24 


